
 
 
 

SVENSK TEXELFÖRENING 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde 

Nr 75 Plats: Telefonmöte Datum: 2021-02-01 Tid: 19.30-21.15 

 
Närvarande:  Anders Gunnarsson, Clas Möller, Elmer Stefansson, Camilla Svensson, 
Richard van der Poel, Anna Olsson, Erika Johansson och Karin Pettersson 
Frånvarande:   

§ 1 Mötet öppnas: 

      Anders förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning: 

     Dagordning godkänds. 
 

 

§ 3 Val av sekreterare: Camilla 

     

 

§ 4 SF: Anna och Richard kommer att delta på Fåravelsförbundet årsmöte. Frågor 
som styrelsen vill att de ska ta med sig: 

• De felaktiga avelsvärden som finns på elitlamm för framförallt semin-djur, 
embryon och import-djur, (problem återfinns även på andra djur), måste åtgärdas 
omgående. Avelsvärdena borde inte finnas på elitlamm förens de är korrigerade 
och visar rätt. 

• Seminering; för att få upp semineringsanvändningen i Sverige behövs kunskap 
komma ut om verktyg exempelvis hormontamponger. Konsument måste få 
konkreta fakta om tampong och dess användning. 

• Texelbaggar på seminstation. Vi vill ha godkända baggar som vi kan stå bakom 
som förening. Att det är djur på stationen som inte är riksbedömda gillas inte.  
 

• Borde läggas mer fokus och energi på slaktlammsproduktion. Hur skulle Sverige 
se ut utan lammuppfödare?  

 
§ 5 Frågor till medlemmar: Vi diskuterar, men då alla inte läst hela 
sammanskrivningen kommer diskussion föras framöver för hur vi ska beakta 
informationen och agera utefter den.  

• Information borde skrivas till tidningen om hur en kan arbeta förebyggande för att 
slippa problem som uppfattas vid lamning; som stora lamm etc.  
Vi behöver även lyfta det positiva med rasen. Skrivelser som en artikel-serie. 
(Superbra idé!) 

• Inåt rullade ögonlock och andra missbildningar måste noteras så att det inte förs 
vidare. Påminnelse om att registrera på elitlamm under ”missbildning”. 

 

 



 
 

    
 
 
 

 

§ 6 Hemsida: Mötesprotokoll kommer att läggas på hemsidan för medlemmarna att 
ta del utav. 
 
§ 7 Årsmöte: Datum spikas till söndag den 18 april klockan 10.00. 
Ulf på förslag som extra föreläsare. 
Föreläsare från Holland på förslag som föreläsare. (Med fokus på deras 
härstamningar och avelsprograms-uppbyggnad (?)) 
 

 

§ 8 Övriga frågor: Clas gör en skiss på härstamningsbevis (för elitlamm) som vi i 
styrelsen svarar på så att vi är eniga när det representeras till Ulf. 
 
Elmer vill avsäga sig sitt uppdrag som ledamot i styrelsen. 
 
 
§ 9 Ny punkt till nästa möte:  
Ny layout för lamningsregistreringen på elitlamm.  
Fortsatt diskussion om medlemssvaren. 
Riksbedömning. 
Hur ska vi få upp vårt medlemsantal? 
Anna och Richard berättar om mötet med SF. 
 
Nästa styrelsemöte hålls 3 mars. 
 
 
§ 10 Mötet avslutas: Anders tackar de närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
Ordförande: Anders Gunnarsson 
Mötessekreterare: Camilla Svensson 
 
 
 
          
 

 

  

 

 

 

 


